
آرمان ملی: از مسابقات لیگ عربستان که با 
حضور ستاره های مختلف فوتبال جهان مانند 
رونالدو و بنزما در این فصل بگذریم این کشور در 
سال های اخیر در میزبانی و برگزاری رقابت های 

مختلف جهانی نقش پررنگی داشته است. 

   جام جهانی وزنه برداری 
شهریور ماه گذشته مسابقات وزنه برداری 
قهرمانی جهان ۲۰۲۳ عربستان به پایان رسید 
و رهاوردش دو مدال طلا و یک برنز برای مردان 
ایران بود. در این مسابقات اتفاقات تلخ و 
شیرینی برای وزنه برداری ایران رخ داد که البته 

تلخی هایش بیشتر بود.

   سوپرجام اسپانیا 
رقابت های سوپرجام اسپانیا چند سالی 
است که با فرمت و شکل جدیدی برگزار می شود 
و این فرمت به این شکل است که چهار تیم در 
این رقابت ها حضور دارند. امسال هم مثل سال 
گذشته و سال های اخیر  سوپرجام اسپانیا در 
کشور عربستان سعودی برگزار شد. عربستانی ها 
به مدت چهار روز میزبان این بازی ها بودند. 
سوپرجام اسپانیا در شهر ریاض پایتخت کشور 
فهد،  ملک  ورزشگاه  و  شد  برگزار  عربستان 

ورزشگاه اصلی این رقابت ها بود.

   سوپرجام ایتالیا 
سوپرجام ایتالیا بین تیم های اینتر و ناپولی 
در عربستان برگزار شد و این اینتر بود که توانست 
با یک گل به پیروزی برسد و جام قهرمانی را 
بالای سر ببرد. اورلیو دی لورنتیس، رئیس 
باشگاه ناپولی، دیدار سوپرجام ایتالیا را از 
نزدیک و در عربستان تماشا کرد. او از پیشرفت 
فوتبال در عربستان شگفت زده شده است و از 
علاقه اش برای خرید یک باشگاه در این کشور 
خبر داد. او گفت: به خرید یک باشگاه عربستانی 
فکر خواهم کرد. شاید از صفر شروع کنم. من 
کردن فیلم ها  از خانواده ای آمده ام که تماشا
را دوست دارد. کلا ۲۰ سال است که به فوتبال 
اهمیت می دهم. ناپولی را در حالی خریداری 
کردم که در آستانه ورشکستگی بود. وقتی تیم را 
خریداری کردم در رده  ۵۵۰ باشگاه های جهان 
کنون ما جزو ۲۰ تیم برتر جهان هستیم. بود، اما ا

   جام جهانی فوتبال 
عربستان سعودی کمپین پیشنهاد رسمی 
خود را برای میزبانی رقابت های جام جهانی 
فوتبال ۲۰۳۴ آغاز کرد. رقابتی که سعودی در آن 
بی رقیب است و این کشور تنها نامزدی است 
که پیشنهاد میزبانی رقابت های جام جهانی 
فوتبال در آن سال را ارائه کرده است. عربستان 
برای این کمپین شعار خود را »با هم در حال 
کرده و لوگویی هم برای آن  رشد« انتخاب 
طراحی کرده که در آن عدد ۳۴ دیده می شود. 
رئیس فدراسیون فوتبال عربستان سعودی 
کشیدن  تصویر  به  برای  لوگو  این  می گوید 
پر  جامعه  عربستان،  جوان  ملت  »ماهیت 
جنب و جوش و البته میراث غنی آن« طراحی 
شده است.  انتظار می رود فیفا قبل از پایان 
سال ۲۰۲۴ در رای گیری بدون مناقشه توسط 
کمه، عربستان  ۲۱۱ فدراسیون عضو هیئت حا
سعودی را به عنوان میزبان معرفی کند. هرچند 
تاریخ و محل برگزاری این رای گیری هنوز اعلام 
نشده اما با توجه به نبود رقیب برای عربستان 
کشور بدون دردسر به  به نظر می رسد این 
افتخار کسب میزبانی جام جهانی که با حضور 
۴۸ کشور برگزار خواهد شد، نائل آید. نخستین 
دوره جام جهانی ۴۸ تیمه قرار است در سال 
۲۰۲۶ در سه کشور آمریکا، کانادا و مکزیک برگزار 
شود و پس از آن جام جهانی ۲۰۳۰ هم سه میزبان 

: »اسپانیا، پرتغال  خواهد داشت که عبارتند از
کش« همچنین به مناسبت یکصدمین  و مرا
سالگرد برگزاری جام جهانی قرار است یک 
گوئه و اروگوئه داده شود.   بازی به آرژانتین، پارا
با این حال عربستان پس از دو دوره میزبانی 
مشترک جام جهانی، پس از قطر به نخستین 
کشوری تبدیل می شود که به تنهایی میزبان 
این بازی ها خواهد بود.  فیفا با اختصاص 
از  کشورهایی  به   ۲۰۳۰ میزبانی جام جهانی 
قاره های آفریقا، اروپا و آمریکای جنوبی اجازه 
داد تا بار دیگر میزبانی جام جهانی به خاورمیانه 
بیاید؛ جایی که عربستان در این کمپین باید با 
کشورهایی از قاره آسیا و اقیانوسیه رقابت می کرد 
اما در نهایت همه کنار رفتند تا سعودی برگزار 

کننده جام جهانی ۲۰۳۴ باشد.

   اسنوکر
که وزارت ورزش عربستان  بهمن ماه بود 
سعودی از میزبانی دو دوره از مسابقات قهرمانی 
جهانی بیلیارد و اسنوکر مسترز در این کشور 
با  مسابقات  این  نوشت:  عکاظ  داد.  خبر 
حضور نخبگانی از بازیکنان بین المللی توسط 
فدراسیون بیلیارد و اسنوکر عربستان سعودی 
و زیر نظر وزارت ورزش این کشور برگزار می شود. 
به موجب قراردادی که توسط ناصر بن صعب 
الشمری رئیس فدراسیون بیلیارد عربستان و 

»ادی هرن« رئیس شورای اداری روم اسپورت، 
امضا شد، این کشور از سوم تا هشتم ژوئن ۲۰۲۴ 
میلادی در جده میزبان مسابقات جهانی 
بیلیارد)۹ توپ( خواهد بود. از سوی دیگر 
نسخه سعودی مسابقات اسنوکر مسترز نیز ۳۱ 
گوست تا هفتم سپتامبر سال جاری با حضور  آ
بازیکنان حرفه ای جهان در ریاض برگزار خواهد  
شد. عربستان برای این مسابقات حایزه دو 
میلیون پوندی اعلام کرده است که دومین 

جایزه گران این رویدادها به شمار می رود.

   ساخت رویایی ترین پیست مسابقات 
اتومبیلرانی جهان

 ،)Qiddiya( پیست اسپید پارک در شهر قیدیا
درست خارج از ریاض، توسط طراح افسانه ای 
فرمول یک هرمان تیلکه طراحی شده و راننده 
، دید رانندگی  سابق فرمول یک، الکساندر وورز
خود را در آن ارائه می دهد. این پیست به طور 
یکپارچه را با مناطق تفریحی شهری که اطراف 
کنون  آن را احاطه کرده است، ادغام می شود. ا
این مکان در حال توسعه است و قصد دارد در 
گسترده ای از مسابقات  آینده میزبان طیف 
اتومبیلرانی در سطح بالا باشد. به گفته عبدا... 
گذاری  آلداوود، مدیر عامل شرکت سرمایه 
قیدیا، این پیست آماده میزبانی رویدادهای 
مسابقه ای مشهور جهانی است که برای طیف 
گسترده ای از مخاطبان جذاب است. با حرکت 
به سمت کوه های توایق در شهر قیدیا، تجربه ای 
گیر که فراتر از یک مسابقه است، ارائه  کاملا فرا
می شود. پیست اسپید پارک به طور یکپارچه با 
محیط خود و بافت شهر ترکیب خواهد شد. به 
این معنی که عناصر یک شهر مثل رستوران ها، 
کز تفریحی و سرگرمی در  کلاب های موسیقی و مرا
دل مسیر مسابقه قرار می گیرند. این مسیر دارای 
یک پیچ تند است که در ارتفاع ۱۰۸ متری )۲۰ 
طبقه( قرار گرفته است! آنچه واقعاً پیست اسپید 
پارک را متمایز می کند، توانایی آن در استقبال 
از طیف گسترده ای از رویدادهای موتوراسپرت 
است. آلداوود در ادامه توضیح داد: این فقط 
یک مکان نیست، بلکه نقطه اوج تلاش های ما 
برای قرار دادن شهر قیدیا در مرکز اتومبیلرانی 
جهانی است. چشم انداز ما برای این پیست فراتر 

از هیجان مسابقه است.
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از حضور ستارگان در لیگ تا میزبانی رقابت های مختلف

ک عربستان در دنیای ورزش  گرد و خا

میلان برد اما پیولی راضی نیست  
سرمربی میلان با وجود برد پرگل تیمش از 
نحوه بازی روسونری راضی نیست. در یکی 
از مهم ترین بازی های این مرحله، میلان در 
گ بود. اسلاویا  سن سیرو میزبان اسلاویاپرا
خیلی زود و در دقیقه ۲۶ اخراجی داد تا کار 
گردان پیولی  برای میلانی ها آسان تر شود. شا
گرچه پیروز شدند اما برد ۴ بر ۲ مقابل تیمی که  ا
از دقیقه ۲۵ با یک یار کم تر در این بازی حضور 
داشت کار بزرگی نبود. پیولی در صحبت هایی 
بعد از این دیدار به اسکای ایتالیا گفت: ما 
می توانستیم کارهای بیش تری انجام دهیم. 
انتظار داشتم نیمه دوم سرعت بیش تری داشته 
باشیم ولی برابر یک حریف قوی بازی داشتیم. 
هنوز به دور بعدی نرسیده ایم و بازی برگشت 
قطعا کار دشواری خواهیم داشت. انتظار یک 
بازی متفاوت را در بازی برگشت دارم. آن ها در 
زدن ضربات ایستگاهی بسیار قوی هستند و 
کار دشواری در دیدار برگشت خواهیم داشت. 
ما باید این بازی را بیش تر تحلیل کنیم چون 
اصلا از بازی راضی نبودم و خوب ظاهر نشدیم. 

ویژه

گفتوگو

بهروز سلطانی پیشکسوت و کارشناس فوتبال 
در خصوص عملکرد پرسپولیس و استقلال در 

رقابت های حذفی و لیگ صحبت کرد. 
   درباره صعود پرسپولیس به مرحله یک 

هشتم نهایی جام حذفی چه نظری دارید؟
حقیقت را نمی توان کتمان کرد. اوسمار نظرات 
را نسبت به خود تغییر داده، تیم هماهنگ بازی 
می کند، بازیکنان جدیدی که جذب شدند در 
بالاترین سطح به تیم کمک می کنند و هر چه 
بیشتر در ترکیب باشند به انسجام بیشتری 
گل محمدی  یحیی  مربیگری  به  می رسند. 
انتقاد داشتم چون تیم هجومی بازی نمی کرد. 
گر روند پرسپولیس با اوسمار به همین شکل  ا
پیش برود و نا پایان فصل بتواند نتایج خوبی 
بگیرد، قرارداد او باید تمید شود چون شناخت 
خوبی از تیم پیدا کرده و دو سال است که در 
کنار تیم به شناخت دقیقی از بازیکنان رسیده 
است. شنیدم که اوسمار را تعدادی از بازیکنان 
گر چنین باشد باید  پرسپولیس انتخاب کردند. ا
گر هیات مدیره  فاتحه پرسپولیس را خواند ولی ا
و مدیرعامل انتخاب کردند هیچ مشکلی نیست 
چون در حوزه اختیارات آنهاست. پرسپولیس با 
سرمربیگری اوسمار خوب بازی می کند ولی نباید 
بیش از اندازه موقعیت هدر بدهد. مهاجمان تیم 
ضعیف عمل می کنند و باید بهتر از این باشند. 
وقتی پرسپولیس برد پر گل را با برد حداقلی عوض 
می کند برای بازی های بعدی ترس بر حریفان 
غالب نمی شود. بازی بعدی با فولاد خوزستان 
است و بعد از آن دربی پیش رو خواهد بود. بالاخره 
تیمی که قهرمانی می خواهد با توجه به فاصله 
نزدیک استقلال و پرسپولیس در کورس قهرمانی، 
با پیروزی در دربی قدم بزرگی به سوی قهرمانی بر 
می دارد. به نظر من شرایط پرسپولیس از استقلال 

بهتر است. 
   در مورد استقلال چه نظری دارید؟

 بازی استقلال را با مس رفسنجان دیدم. 
استقلال خیلی ضعیف عمل کرد، دوست دارم تا 
این تیم رقیب خوبی برای پرسپولیس باشد مثل 
کتور تا تیم ملی خوبی داشته باشیم.  سپاهان و ترا
گر رقبای پرسپولیس به خصوص استقلال، قوی  ا
باشند باعث می شوند تا کیفیت پرسپولیس بهتر 
شود. کسی فکرش را نمی کرد مس رفسنجان 
استقلال را با اختلاف دو گل ببرد و چند موقعیت 
خوب گلزنی را هم از دست بدهد. حردانی که 
پنالتی را برای استقلال زد، آنقدر ضعیف و بچه گانه 
زد که حامد لک با پا هم می توانست توپ را دفع 
گر پنالتی گل می شد ورق برمی گشت ولی  کند. ا
دادن پنالتی به کسی که در این زمینه مهارت 
گر  ندارد زمینه باخت استقلال را فراهم کرد. ا
استقلال بخواهد به همین شکل پیش برود 
خیلی زود از کورس قهرمانی لیگ برتر هم خارج 

می شود. 

بهروز سلطانی:  
رقیبان قوی به سود 

پرسپولیس هستند 

 کسب عنوان سومی مقصودلو  
گ  در مسابقات شطرنج پرا

با  ایران  شطرنج  یک  شماره  مرد  ایسنا: 
گ،  تساوی در دور آخر مسابقات شطرنج پرا
به عنوان سومی این رقابت ها رسید. در دور 
گ،  نهم و پایانی مسابقات شطرنج مسترز پرا
پرهام مقصودلو، مرد شماره یک شطرنج ایران 
گوکش هندی رفت و به تساوی  به مصاف 
رسید. مقصودلو در حالی در این رقابت مساوی 
کرد که او با ریتینگ ۲۷۱۵ در این مسابقات 
شرکت کرده بود. حریف هندی مقصودلو در 
دور پایانی این مسابقات دارای ریتینگ ۲۷۴۳ 
بود. مرد شماره یک شطرنج ایران با این تساوی 
۵ امتیازی شد و در رده سوم این رقابت ها قرار 
گرفت. مقصودلو در دور اول و دوم این مسابقات 
به پیروزی رسیده  بود و در دور سوم، چهارم و 
پنجم برابر حریفانش به تساوی دست یافته بود. 
او در دور ششم این رقابت ها شکست خورد اما 
با پیروزی در دور هفتم توانست نتایج را جبران 
کند. در دور هشتم مرد شماره یک شطرنج 
ایران مقابل نودیربک عبدالستارُف بازی را 
گذار کرد و دور پایانی و نهم را با تساوی به  وا
اتمام رساند تا از ۹ امتیاز ممکن، ۵ امتیاز کسب 
گ ۲۰۲۴، ۱۰  کند. در مسابقات شطرنج مسترز پرا
گ به مصاف  شطرنج باز حضور داشتند که در پرا
هم رفتند. نودیربک عبدالستارُف ازبکستانی با 
کسب ۶. ۵ امتیاز قهرمان این مسابقات شد. 
مقصودلو با پوئن شکنی کمتر در جایگاه سوم 

این مسابقات ایستاد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدافع تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: یکی از 
بهترین فصل های فوتبالم را پشت سر می گذارم و نمرات بالایی 
گرفته ام. شایان مصلح پس از تساوی ۲ - ۲ ذوب آهن مقابل هوادار 
اظهار داشت: بازی دست ما بود و باید بازی را می بردیم. متأسفانه 
 VAR وقتی که ۱۰ نفره شدیم تحت فشار قرار گرفتیم. تا زمانی که
به فوتبال ما نیاید چیزی درست نمی شود. من توپ را زدم، اما 
بازیکن آنها خودش را زمین انداخت. ممکن است الان یکسری 
کارشناسان بگویند پنالتی است و بعضی هم بگویند پنالتی نبود. 
یک مقداری بی انصافی به بعضی موارد می شود و صحبت های 
آدم را پخش نمی کنند. وی ادامه داد: من خودم می دانم که توپ 
را زدم و بازیکن حریف خودش را زمین زد، الان هم چهار کارشناس 
می آیند و می گویند پنالتی بوده است. احساس می کنم فضا مناسب 
گر VAR بیاید و بگوید پنالتی بود ما قبول می کردیم. به  نیست و ا
جای اینکه یک بازی دربی را با VAR برگزار کنیم، همه بازی ها را با 
این شرایط برگزار کنیم. ۹۰ دقیقه تیم ما زحمت کشید و در لحظه 
آخر با یک اشتباه نتیجه از دست می رود. من نمی گویم داور اشتباه 

کرده است، اما VAR بیاید همه چیز درست می شود. 

بیــنالمــلل
گردانش در دور رقت از مرحله یک هشتم     یورگن کلوپ که شا
گ جمهوری  نهایی لیگ اروپا موفق شدند در خانثه اسپارتا پرا
چک با نتیجه ۵ بر یک به پیروزی برسند و راه زیادی از صعود به 
مرحله بعد را طی کنند، پس از این دیدار در گفت وگو با شبکه 
تلویزیونی »TNT« گفت: نتیجه بهتر از عملکردمان بود و به 
نظر این کاملاً مشهود بود. در مقابل اسپارتا هم با ریسک خیلی 
بالایی بازی کرد. شما می توانستید ببینید که آنها چقدر خود را 
برای ضدحملات آماده کرده بودند که حرکتی هوشمندانه بود 
اما ریسک بالایی داشت و این را در نهایت در نتیجه پایانی بازی 
دیدید. سرمربی آلمانی لیورپول صحبت  های خود را اینطور ادامه 
داد: من نگرانی بابت نتیجه نداشتم اما ما می خواهیم بهترین 
فوتبال ممکن را به نمایش بگذاریم و شاید در این بازی بهترین 
بازی ممکن خود را نتوانستیم به نمایش بگذاریم. به هر حال حالا 
باید برای بازی بعدی )دیدار یکشنبه شب با 
منچسترسیتی( ریکاوری کنیم. ما گل های 
استثنایی در این بازی به ثمر رساندیم و 
موقعیت های فوق العاده ای هم داشتیم. ما 
در خط حمله موقعیت هایی خلق کردیم و 
به گل رسیدیم اما این حاصل کیفیت 
کار  نه  بود،  بازیکنان مان  فردی 
تیمی. کلوپ در پایان خاطرنشان 
می توانست  عملکردمان  کرد: 
بهتر باشد، به خصوص در برخی 
پست های خاص. ما به نوعی 
اسیر ضدحملات حریف شدیم 
و در نیمه اول باید توپ را بهتر 
کنترل می کردیم و در آغاز نیمه 
دوم هم بدترین شروع ممکن را 
نداشتیم. در کل برتری ۵ بر یک 

نتیجه مثبتی است. 

بزرگ ترین اشتباه عیسی رفتن از 
پرسپولیس بود 

تیم فوتبال پرسپولیس در مرحله یک شانزدهم نهایی جام 
حذفی مقابل نفت و گاز گچساران به برتری رسید. در خصوص این 
دیدار باید بگویم ۷۵ درصد از بازیکنان نفت و گاز برای اولین بار در 
استادیوم آزادی حاضر می شدند، اما برابر پرسپولیس با جسارت 
بازی کردند. باید به پیروز قربانی سرمربی این تیم تبریک گفت 
که تیم خوبی ساخته است. با توجه به فرسایشی بودن لیگ برتر 
بهترین راه برای رسیدن به لیگ قهرمانان آسیا قهرمانی در جام 
حذفی است، بر همین اساس پرسپولیس قدم اول را در این جام 
محکم برداشت، اما در مراحل بعد باید با تیم های قدرتمند بازی 
کند. تفکرات اوسمار در بازی اول مقابل آلومینیوم خوب نبود و 
شکست خورد، اما سپس توانست در ۳ بازی بعدی برنده شود. در 
کنون  ابتدای سرمربیگری اوسمار، یکی از منتقدان او بودم. هم ا
مهره های زمان گل محمدی در تیم هستند و چند نفر به تیم 
اضافه شدند و فوق العاده به پرسپولیس کمک کردند. اوسمار 
تغییرات خوبی در تیم داده و از وجود عالیشاه به نحو احسن 
استفاده می کند. از وحید امیری به خوبی بازی می گیرد و امیدوارم 
در دربی فیکس بازی کند. گذاشتن رفیعی کنار مسعود ریگی یا سینا 
اسدبیگی خوب است که به هافبک دفاعی کمک می کند. سروش 
کنون  به خوبی کار خودش که بازی سازی است را انجام می دهد. ا
کتیکی رو به رشد است. با اینکه اوسمار  تیم مان از لحاظ فنی و تا
هیچ وقت به گل محمدی نمی رسد و نمی تواند جای پای او بگذارد، 
اما وضعیت فنی پرسپولیس به گونه ای است که رفته رفته تغییراتی 
در روند بازی های تیم اتفاق می افتد که امیدوارکننده است. در 
دوران جدید وقتی پرسپولیس گل اول را می زند، برخلاف گذشته 
دیگر دفاع نمی کند و دنبال زدن گل های بعدی است؛ امیدوارم 
در بازی های آتی نیز این رویه ادامه پیدا کند. مهم ترین کاری که 
نفرات پرسپولیس انجام می دهند دیگر به گلر پاس نمی دهند، مگر 
اینکه در شرایط بدی قرار داشته باشند. در ۲ هفته اخیر، اورونوف و 
عبدالکریم حسن خوب کار کرده اند. عبدالکریم بهترین بازیکن ۲۰۱۹ 
آسیا، خرید خوبی بود. در این رابطه باید از رضا درویش و اعضای 
هیات مدیره باشگاه تشکر کنیم. علی نعمتی پست اصلی اش 
دفاع وسط است، خوب سر و تکل می زند و بازیکن سرعتی است، 
اما نتوانست در دفاع چپ خودش را نشان دهد؛ بنابراین این 
بازیکنآنکه به تیم اضافه می شوند عالی هستند. بزرگ ترین اشتباه 
عیسی رفتن از پرسپولیس بود که به خاطر مسائل مالی بود و 
پول اضافه می خواست. حرکت خوبش این بود که برگشت تا به 
پرسپولیس کمک کند. بازیکنان به پرسپولیس می آیند و زمانی که 
چهره می شوند دنبال پول بیشتر هستند. سال ۶۴ به پرسپولیس 
آمدم، علی پروین گفت؛ این پیراهن در منیریه قیمتی ندارد، ولی از 
نظر معنوی شاید صد ها میلیارد  ارزش داشته باشد. فرشاد فرجی 
برای آمدن به پرسپولیس خانه اش را فروخت، ما عاشق اینطور 

بازیکنان هستیم که به پرسپولیس دل ببندند. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

گشت گذاشته است  محمدی: یزدانی همه وجودش را برای باز
آزاد  کشتی  تیم  فنی  مدیر  محمدی  مراد 
که بعد از عمل جراحی به صورت  کرد  کید  تا
مستمر جویای احوال حسن یزدانی است و 
هیچ وقت او را تا این حد باانگیزه ندیده است. 
مراد محمدی در گفت وگو با تسنیم در رابطه 
کشتی گیران مازندرانی حاضر در  با وضعیت 
همچنان  کدامیک  اینکه  و  تیم ملی  اردوی 
المپیکی  تیم  دوبنده  به  رسیدن  شانس 
کشتی آزاد را دارند؟، اظهار داشت: رحمان 
که برای المپیک  ع  عموزاد و امیرحسین زار
که  است  این  ما  پیش بینی  شدند،  انتخاب 
مطمئنا در 86 کیلوگرم هم ملی پوش اعزامی 
به المپیک مازندرانی است. در دو وزن 57 و 
کیلوگرم من فکر می کنم پیش از آنکه به   74
فکر ملی پوش المپیک باشیم، باید به کسب 
کرد: به شخصه  کید  کنیم. وی تا سهمیه فکر 

کسب سهمیه در این دو وزن یک  معتقدم 
مقدار سخت است. سبک وزن های آسیا که 
گرفتن  نتیجه  و  هستند  خوبی  کشتی گیران 
گر هم در  در این وزن آسیایی دشوار است. ا
گزینشی  در  کار  یم،  نگیر سهمیه  بیشکک 
جهانی سخت تر هم می شود. در 74 کیلوگرم 
گرد سایتی اف  هم باتوجه به تغییرتابعیت شا
کشتی بگیرد،  ازبکستان  که قرار است برای 
این کار را سخت کرده است. ما در 57 و 74 
کیلوگرم ابراهیم خواری و حسین ابوذری را 
ین  رگ تر یم. فعلا که بز در اردوی تیم ملی دار
دغدغه در این دو وزن، کسب سهمیه المپیک 
است. دارنده مدال برنز المپیک 2008 پکن 
بااشاره به امیرعلی آذرپیرا تصریح کرد: در 97 
کیلوگرم باید دید امیرعلی آذرپیرا در مسابقات 
گزینشی المپیک چه کار خواهد کرد و بعد از 

آن چه تصمیمی در مورد ملی پوش این وزن 
گرفته می شود. کامران قاسم پور که متاسفانه 
بدشانسی آورده و عمل جراحی داشته است. 
مدیرفنی کشتی آزاد مازندران درباره وضعیت 
آسیایی  از بازی های  که بعد  حسن یزدانی 
کتفش را جراحی کرد، نیز گفت: حسن یزدانی 
ژی و پرتلاش بوده  که همیشه باانگیزه، پرانر
اما باور کنید هیچ وقت او را این قدر باانگیزه و 
مصمم ندیده بودم. همیشه جویای احوالش 
هستم و می دانم چندین برابر بیشتر از گذشته 
دارد تلاش می کند و تمام وجودش را گذاشته 
است. تمام همّ و غمش این است که خودش 
را برساند و به آمادگی مطلوب برسد. صبح و 
بعدازظهر درگیر تمرین، بدنسازی، فیزیوتراپی، 
استخر و... است. آن قدر فشرده کار می کند که 
هر روز به ماساژ احتیاج دارد که بدنش دچار 

گرفتگی نشود. با این انگیزه ای که این پسر دارد 
به آن چیزی که می خواهد، می رسد. آدم وقتی 
ژی  چنین چیزی را می بیند، قطعا هر چه انر

مثبت بیشتری به او بدهیم، بهتر است. 

 

دانیله دروسی سرمربی تیم فوتبال رُم درباره 
پیروزی تیمش مقابل برایتون در لیگ اروپا و فرم 

عالی تیمش در بازی های اخیر صحبت کرد.

   متحول شدن رم 
پنجشنبه  گردانش  شا که  دروسی  دانیله 
شب گذشته موفق شدند در دور رفت از مرحله 
یک هشتم نهایی لیگ اروپا با نتیجه ۴ بر صفر 
میهمان خود برایتون را درهم بکوبند، پس از این 
دیدار درباره متحول شدن رُم از روی کار آمدن او 
به جای ژوزه مورینیو که همراه با ۸ پیروزی، یک 
تساوی و یک شکست مقابل اینترِ صدرنشین 
و ثبت ۲۶ گل زده و ۱۱ گل خورده بوده، به شبکه 
تلویزیونی »اسکای اسپورت ایتالیا« گفت: من 
واقعاً کار خاصی انجام نداده ام، فقط همه چیز 
بلافاصله پس از روی کار آمدن من در جای خود 
قرار گرفت و از این بابت بسیار خوشحالم. من 
بازیکنان بسیار بااستعدادی در تیمم دارم 
و از روز اول گفتم که ما در بازی هایی که 
رُم باید برنده شود، برنده می شویم. ما 
تیم فوق العاده ای هستیم و بنابراین 
پیروز می شویم و هیچ چیز خاصی 
وجود ندارد. در سال ۲۰۲۴ نیاز 
به سختکوشی بیشتری است و 

در  را  عملکردشان  بهترین  همیشه  بازیکنانم 
زمین برای من به نمایش می گذارند. دِروسی 
که با این برد رُم را پس از برتری ۴ بر صفر میلان 
و   ۱۹۵۷-۵۸ مقابل منچستریونایتد در فصل 
برتری ۴ بر صفر میلان مقابل آرسنال در فصل 
۱۲-۲۰۱۱ تبدیل به سومین تیم ایتالیایی کرد که 
در تقابل با یک نماینده از انگلیس به برتری ۴ بر 
صفر می رسد، صحبت های خود را این طور ادامه 
داد: ببینید، من نمی خواهم خوشحالی ام از این 
عملکرد را به حداقل برسانم و چیزهای زیادی از 
تیمم در این بازی دیدم که دوست داشتم اما در 
نیمه دوم می توانستیم توپ را بهتر نگه داریم. من 
عاشق دزربی هستم، بنابراین برای آماده شدن 
برای بازی مقابل تیم او باید دو برابر بیشتر تلاش 
کنید. اعتراف می کنم که واقعاً بازیکنانم را کمی 

دیوانه کردم.

   شکل گرفتن حملات 
وی همچنین درباره شکل گرفتن بیشتر حملات 
رُم از جناح راست در این بازی خاطرنشان کرد: 
تفاوت کیفیتی بسیار زیادی بین اسپیناتزولا )مدافع 
رُم( و بوونانوته )بازیکن برایتون( وجود داشت. 
لئوناردو اسپیناتزولا اخیراً در فرم بسیار خوبی بوده 
و ما متقاعد شده بودیم که می توانیم از آن جناح 

به گل برسیم. شما باید در چنین بازی هایی به 
حریف خود احترام بگذارید و تیم های روبرتو دزربی 
همیشه می دانند که چه کار کنند. با این حال، شما 
)خبرنگاران( طوری رفتار می کنید که انگار من یک 
شاهکار نقاشی کرده ام، شاید نتیجه نهایی این 
بازی کمی خشن باشد و دروازه بان ما هم چند 
مهار توپ داشت. هیچ کس کامل نیست اما بچه ها 
کو و دیبالا  امشب فوق العاده بودند؛ از جمله لوکا
حتی در زمان بدون توپ بودن. این همان نگرشی 
است که شما در این بازی ها به آن نیاز دارید، در غیر 

این صورت خطر ضربه خوردن را دارید.

   وضعیت قرارداد 
فصل  پایان  تا  فقط  قراردادش  که  دروسی 
جاری اعتبار دارد، درباره اینکه آیا انتظار تمدید 
شدن قراردادش توسط باشگاه رُم را دارد، گفت: 
می دانستم که شما این را خواهید پرسید. من این 
شهر را به خوبی می شناسم و این )بحث تمدید 
قرارداد( آخرین چیزی است که در ذهنم است. من 
شغلی را انجام می دهم که دوستش دارم، با رضایتی 
که نمی دانستم در این مدت کوتاه می توانم آن را 
دریافت کنم. جالوروسی حالا باید خود را برای بازی 
یکشنبه با فیورنتینا در هفته بیست وهشتم سری 

A ایتالیا آماده کند.

 دروسی: 
طوری رفتار 
که  می کنید 
 انگار من
 یک شاهکار 
کرده ام!  نقاشی 

تیم فوتبال پرسپولیس در هفته نوزدهم لیگ 
برتر مقابل فولاد به برتری رسید و با روحیه خوب 
بی 103 رفت.به گزارش فارس، در  به استقبال در
هفتمین بازی هفته نوزدهم لیگ برتر از ساعت 
17:30دیروز تیم های پرسپولیس و فولاد در ورزشگاه 
آزادی مقابل هم قرار گرفتند که این بازی در شرایطی 
که در نیمه اول با برتری 2 بر یک سفیدپوشان 
خوزستانی به اتمام رسیده بود، در نیمه دوم با 

کامبک سرخ پوشان تهرانی همراه شد تا در نهایت 
گردان اوسمار ویرا 4 بر 2 برنده شوند.با این  شا

پیروزی پرسپولیس 39 امتیازی شده و تا قبل از 
دیدار استقلال مقابل استقلال خوزستان به دلیل 
تفاضل گل کمتر در رتبه دوم جدول باقی ماند. این 
تیم چهارمین پیروزی متوالی خود در زمان سرمربی 
برزیلی را کسب کرد تا در صورت قطعی شدن برگزاری 
بی پایتخت در هفته آینده با روحیه بالایی به  در
مصاف استقلال برود.فولاد نیز با 19 امتیاز در جایگاه 

دوازدهم قرار گرفت.

 پرسپولیس
 با بازگشت رویایی 
 به استقبال
 دربی رفت


